## Giving

NOTABLE QUOTES

You can give without loving, but you cannot love without giving.

—Amy Wilson-Carmichael

We should give as we would receive, cheerfully, quickly, and without hesitation; for there is no grace in a benefit that sticks to the fingers.

—Seneca

The manner of giving is worth more than the gift.—Pierre Corneille, Le Menteur

To give and then not feel that one has given is the very best of all ways of giving.—Max Beerbohm

Happiness doesn't result from what we get, but from what we give.

—Ben Carson

Success is not getting the most you can, but giving the best you can.

—Author Unknown

The value of a man resides in what he gives and not in what he is capable of receiving.—Albert Einstein

He who obtains has little. He who scatters has much.— Lao-Tzu

You can't have a perfect day without doing something for someone who'll never be able to repay you.

-- John Wooden

You can have everything in life that you want if you will just help enough other people get what they want.—Zig Ziglar

What I spent, I had. What I kept, I lost. What I gave, I have. --Author Unknown



www.motivatedmagazine.com



## العطاء

يمكنك أن تعطي دون حب، ولكن لا يمكنك أن تحب دون عطاء — آمي ويلسون، كارمايكل

يجب أن نعطي كما نتلقى، بمرح وبسرعة ودون تردد لأنه ليس هناك نعمة في الفائدة التي تلتصق بالأصابع – سينيكا

طريقة العطاء تساوي أكثر من الهدية - بيير كورنيل، لومنتور

تعطي ومن ثم لا تشعر أن أحداً قد أعطى هو أفضل سبل العطاء- ماكس بيريوم

السعادة لا تتأتى من ما نحصل عليه، ولكن من ما نعطي — بن كارسون

النجاح ليس الحصول على أقصى ما نستطيع، ولكن إعطاء أفضل ما يمكن- غير معروف

تكمن قيمة المرء في ما يقدمه وليس في ما هو قادر على تلقيه- البرت اينشتاين

الذي يمتلك لديه القليل والذي يوزع لديه الكثير-لاو-تزو

لا يمكن أن يكون لديك يوم مثالي دون أن تفعل شيئاً لشخص غير قادر على سدادك أبداً. جون وودن

يمكن أن يكون لديك كل شيء تريده في الحياة إذا ساعدت أناساً آخرين للحصول على ما يريدون- زِقُ زَقُلار

ما أنفقه، كان لدي ما احتفظت به، فقدته ما أعطيه، لدي المؤلف غير معروف

